
Zápis z 31. jednání školské rady konané dne 17. 06. 2022 v 16.00 hod

Přítomni: Petra Račanská
Sandra Krpalová
Jana Hamplová

Program: 1. Dokumenty školy
2. Prostory ZŠ a MŠ
3. Nově vybudovaný ostrůvek na silnici směrem Toužim

Ad 1. Proběhlo seznámení se zprávou České školní inspekce, která školu a školku navštívila 
v listopadu 2021.

Ad 2. Na červencové dny je naplánované malování prostor budovy. Paní ředitelka nám 
oznámila informaci o plánech rekonstrukce zahrady-dojde k zarovnání povrchu a 
vytvoření nového povrchu dráhy. Také jsme se byly s paní ředitelkou podívat na nově 
vybudované parkovací stání před budovou školy. 

Ad 3. Paní ředitelka přednesla obavy o bezpečnosti pohybu dětí na školní zahradě kvůli nově
zřízenému ostrůvku na konci obce. Tento prvek má sloužit právě k omezení rychlosti 
před vjezdem do obce, pokud budou řidiči dodržovat předepsané rychlostní omezení, 
k žádnému incidentu by dojít nemělo. I přesto jsme jako školská rada paní ředitelce 
navrhly, že právě kvůli bezpečnosti by bylo dobré umístit fotbalovou plochu, kde se 
sdružují značné skupinky dětí, do jiné části školní zahrady. 

…........................... …................................ …..........................

Sandra Krpalová          Petra Račanská     Jana Hamplová

host:  ….............................................................................
              ředitelka školy Mgr. Romana Prášilová


